
 
Aan:  het college van B&W van de gemeente Groningen 
Betreft:  vragen ex art. 42 RvO inzake arbeidsvoorwaarden 
 Groningen, 20 oktober 2013 
Geacht college, 
Op 2 oktober voerde de raad een actualiteitendebat over het gemeentelijk personeelsbeleid. Het 
college sprak tijdens dat debat uit samen met vakbonden en personeel op zoek te willen gaan naar 
een oplossing.  
Deze week dreigde het college via de krant dat afwijzen van de voorstellen van het college door de 
bonden zou leiden tot extra terugval in arbeidsvoorwaarden. In het Dagblad van het Noorden 
beweerde de wethouder bovendien dat een oplossing van het personeelsvraagstuk via natuurlijke 
uitstroom onmogelijk zou zijn. Op intranet zijn echter grafieken gepubliceerd die die aanname ter 
discussie stellen (bijgevoegd). 
De dag erna sprak wethouder Schroor in Binnenlands Bestuur over "goudomrande" 
arbeidsvoorwaarden voor het Groningse gemeentelijk personeel. De uitspraken in dat artikel wekken 
de suggestie dat de inzet van het college tijdens de onderhandelingen van de vakbond niet gebaseerd 
is op financiële noodzaak maar op ideologie. GroenLinks, PvdA en SP vrezen dat bovenstaande 
ontwikkelingen een direct effect hebben op de geloofwaardigheid van Groningen als goed werkgever 
en de kwaliteit van de gemeentelijke dienstverlening. 
Naar aanleiding van het voorgaande hebben GroenLinks, PvdA en SP de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven hoe de uitspraken van het college in de media zich verhouden met de 
doelstelling rust in de organisatie te brengen en op constructieve wijze met de bonden te 
onderhandelen over de toekomstige arbeidsvoorwaarden?  

2. Is het college inderdaad van mening dat de arbeidsvoorwaarden van het gemeentelijk 
personeel "goudomrand" zijn en om die reden zouden moeten worden aangepast?  Kunt u 
exact aangeven waar dat 'gouden randje' uit bestaat? Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college van mening dat gedwongen ontslagen op andere basis dan disfunctioneren 
onwenselijk en niet opportuun zijn als er geen sprake is van een aantoonbare structurele 
kwantitatieve of kwalitatieve mismatch tussen het beschikbare en benodigde personeel? Zo 
nee, waarom niet? 

4. Kunt u de stelling dat het formatieprobleem niet met natuurlijk verloop opgelost kan worden in 
de jaren 2014-2020 onderbouwen en deze informatie ter beschikking van de raad stellen? Zo 
nee, waarom niet? 

5. Kunt u aangeven wat de geschatte uitstroom van personeel uitgedrukt in fte's als gevolg van 
pensioen, verhuizing, baanwissel, overlijden et cetera in de jaren 2014-2020 is?  Kunt u 
aangeven welke onderbouwing daaraan ten grondslag ligt? 

6. Kunt u aangeven wat de de geschatte afname van fte's is als gevolg van geplande 
reorganisaties en bezuinigingen in de jaren 2014-2020? Kunt u aangeven welke onderbouwing 
daaraan ten grondslag ligt? 

7. Kunt u aangeven of bijgaande grafieken die op intranet gepubliceerd zijn een feitelijk juiste 
representatie van de werkelijkheid geven? Zo nee, waarom niet en op welke gegevens baseert 
u zich? 

8. Bijgaande grafieken drukken wat ons betreft uit dat er wel degelijk voldoende ruimte is voor 
instroom van jonge medewerkers. Deelt u die mening? Zo nee, waarom niet en waarop 
baseert u dat?  

9. Bent u in gesprek met de vakbond over alternatieve scenario’s waardoor de gemeentelijke 
organisatie wordt versterkt, gedwongen ontslag wordt voorkomen en jonge instroom weer 
mogelijk wordt, zoals arbeidstijdverkorting gecombineerd met scholingstrajecten, etc? Zo nee, 



waarom niet? Zo ja, welke alternatieven zijn dit? 
10.Tot slot, is het college met GroenLinks, PvdA en SP van mening dat werken voor de publieke 

zaak waardering verdient en dat voorkomen moet worden dat jonge werknemers door slechte 
beeldvorming afhaken? Zo ja, wat gaat het college in de eigen communicatie doen om een 
aantrekkelijke werkgever te blijven? 

Met vriendelijke groet, 
Mattias Gijsbertsen  Carine Bloemhoff  Rosita van Gijlswijk 
GroenLinks   PvdA    SP 




